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Notulen van de openbare vergadering van de dorpsraad (DR, gehouden in OBS “De 

Springdonk” op woensdag 12 juni  om 19.30 uur. 

 

Aanwezig 

Van het bestuur:             John Schulpen, Armand Gielen, Andre Gerhards, Peter Feijen 

Ondersteunende leden: Marcel Boreas, Jo Franken, Jac van de Winkel, Pierre Wagemans 

 

Afwezig 

Van het bestuur:             Ton Ory met kennisgeving, Maria Gijzels met kennisgeving. 

Ondersteunende leden: Jan Cremers, Jan Baar, Clarence Pielaat. 

 

1. Opening 

John opent om 19.30 uur de vergadering en  heet iedereen welkom.  

1a. Notuleren. Pierre Wagemans notuleert de vergadering van 12 juni 2019 

 

1b. Mededelingen. 

* Hr. Boreas vraagt aandacht ten aanzien van de veiligheid in het verkeer. Er  zijn  leden die 

geen licht hebben op de fiets. Wij hebben immers  een voorbeeldfunctie. 

* Hr. Wagemans. Mw. Gijzels heeft een vraag gesteld met betrekking tot het WMO-overleg. 

Dit is getoetst en het WMO-overleg als zodanig heeft in 2016 opgehouden te bestaan. Er is 

een nieuw overleg gestart, het zogenaamde participatie-overleg. 

* Hr. Gerhards deelt mee dat het terrein voor de te bouwen appartementen bij de Plus aan 

Dohmen is verkocht. 

Een tweede punt betreft het vernieuwen  van de Lesschenbroekweg, was dit wel nodig? 

Wagemans antwoord dat vernieuwen van de infra geschiedt volgens een 

meerjareninvesteringsplan (MIP). 

 

1c. Vaststellen agenda. 

Gevraagd wordt om VDL NedCar toe te voegen aan de agenda. Akkoord, zie vervolgens 

agendapunt 5B2c. 

 

2. Vaststellen notulen d.d. 15 mei 2019. 

De hr. Van De Winkel stelt voor om met betrekking tot de “Visie Energietransitie” als 

Dorpsraad zelf een visie te ontwikkelen en  deze meegeven aan de gemeente na de 

vakantieperiode.  

Dit behoort niet tot de taak van de Dorpsraad. De overheid dient in deze het voortouw te 

nemen.  

 

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails:  

* Hr. Boreas haalt de  zonneweiden in Zuid-Limburg aan. Het is aan het bestuur om deze 

informatie  ter info door te sturen. Raadsleden moeten daar geen opmerkingen over maken.  

* Hr. Gerhards kreeg de bestanden niet geopend. 

 

4. Financiën 

Geen opmerkingen 
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5. Gebiedsvisie Susteren Plus – Centrumplan 

5A1.  De reguliere markt is verplaatst naar het Willibrordusplein. Mogelijk komen er 

standhouders bij. 

5A2.De bouwwerkzaamheden van de “Plint” starten pas als de aannemer de woning van 

Huizinga heeft afgebouwd. 

 

5B. Werkgroep Verkeer 

5B1a De ABC-straten. Het verhaal hier omtrent is nog niet gezien. “Zo Wonen” en de 

gemeente pakken dit op. 

Parkeren in de Ceacilialaan, Benedictalaan, Kapittelhof enz. wordt onderzocht in verband 

met situaties die niet meer acceptabel zijn. 

Zie ook de opmerkingen in de te verstrekken brief aangaande het onderzoek. 

5B1b  Verkeerslicht Wilhelminalaan schakelt totaal verkeerd. Voorstel is groen licht en bij 

oversteken van de Wilhelminalaan door middel van een knop in te drukken het verkeerslicht 

naar rood te schakelen. 

 

5B2 Buurtenplatform verbreding A2 

5B2a Stand van  zaken A2. Er is nieuws te vermelden.  

Wagemans deelt mee dat hij geen antwoorden krijgt op de uitstoot van stikstof en fijnstof. 

Dit is al een aantal keren gevraagd maar het antwoord is dat men aan de gestelde grenzen 

zal voldoen ondanks dat de verkeersintensiteit toeneemt. Het voorstel is om de uitstoot van  

hoge niet gewenste concentraties de snelheid naar beneden bij te stellen door een 

koppeling te bewerkstelligen met de matrixborden. 

Namens de Dorpsraad zal een brief uitgaan naar A2VK. 

 

5B2b inrichten Parkway A2 VK 7 juni 

Er zal een afvaardiging gaan naar de bijeenkomst voor de inrichting van de Parkway. 

 

5B2c Uitbreiding VDL NedCar (toegevoegd agendapunt) 

Er is een brief ontvangen met betrekking tot de gebiedsontwikkeling van VDL NedCar. 

De brief zal op de website geplaatst worden en ook verstrekt worden. 

Er is behoefte in klein comité van de Dorpsraad om het onderwerp verder te bespreken. Aan 

de uitnodiging zal gevolg worden gegeven. Ook is meer achtergrondinformatie welkom. 

Voorzitter Schulpen zorgt voor een afspraak. 

 

5.3 Mobiliteitsplan Provincie. 

Ontwikkelingen rond het Onderliggend Wegennet (OWN) zijn er op dit moment niet. 

 

 

6. Voortgang Burgerinitiatieven Duurzaamheid. 

6A1 Themabijeenkomsten Sittard voor Windpark Holtum Noord 25 mei. 

De datum van 25 mei moest 23 mei zijn. Er is iets mis gegaan in de communicatie. Er is een brief 

ontvangen van de gemeente Sittard-Geleen. Er is een excursie naar windmolens  op een te bepalen 

locatie op 22 juni a.s. Aanmelding kan geschieden tot 18 juni a.s. bij voorzitter Schulpen. De hr. Van 

De Winkel meldt zich onder voorbehoud aan. 
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6A2 Overleg Energievisie met wethouder Meuwissen 3 juni; 

Hr. Boreas heeft een goed gesprek gehad met wethouder Meuwissen en ambtenaar Kuipers. De 

gemeente is op dit ogenblik ook nog zoekende en kijkt hoe het hele verhaal van de energietransitie 

naar de burgers gebracht moet worden. Ook wil de gemeente tijdens de uitvoering niet verrast 

worden van bovenaf. Goed anticiperen op de situaties en niet meer doen als strikt noodzakelijk. Ook 

wordt er over de grens gekeken al is dit nog onduidelijk.  

De communicatie wordt voorlopig op de gemeentelijke pagina in het algemeen weergegeven. 

De situatie van de windmolens op het terrein van Holtum-Noord is door de gemeente Sittard-Geleen 

verkeerd aangepakt. De communicatie zou hier totaal anders moeten zijn. Formeel is er niets 

geregeld.  

Voor de hr. Boreas zijn er veel vragen beantwoord en is met een tevreden gevoel weggegaan. 

 

6A3 Zonneweide Rangeerterrein Landschapspark Susteren, incl. Nota Geuldal. Dit onderwerp wordt 

op termijn  behandeld en wordt even geparkeerd. 

 

7.  Voortgang Ontwikkelingen Sociaal Domein. 

Stand van zaken. 

Hr. Boreas vraagt om het onderwerp Wmo op de agenda te plaatsen als onderwerp waar aandacht 

aan besteed moet worden met de vraag hoe functioneert de Wmo in onze gemeente? 

 

8.  Rondvraag.  

De hr. Van De Winkel vraagt hoe veel personen meegaan naar de excursie van de windmolens. Het 

antwoord is 2 personen. 

 

9. Sluiting 

Voorzitter Schulpen sluit de vergadering en dankt allen voor de inbreng. 

De volgende Dorpsraad vergaderingen zijn  op 4 september en 2 oktober aanstaande.  

  

 

 

 

 

 


